
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
Referat 

Onsdag den 26. oktober 2022, Kl. 17.00 – 20.00  

Deltagere: 
 

 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 
Maria Bagger Grell, Naja Kinch Sohn, Maria 

Jelstrup Munk, Maggi Møller Knudsen, Pernille 
Bech Wulff, Ida Hagen   
 

Elevråd: Hannah og Noa 
 

Ledelse/medarbejder: 
Bjarne Oppelstrup, Kasper Munk Damgaard, 
Jesper Boysen, Maria Kongsvad, Nicolai de 

Vries, Bettina Jansen  
 

Afbud: Søren Schou, Christina Grunwald (1. 
Suppleant), Kamilla Burla 
 

Referent: 
Kasper Munk Damgaard 

 
 

1. Ordstyrer 
 
Kl. 17:00 – 17:05 

 

Maggi blev valgt til ordstyrer. 

2. Godkendelse af dagsorden 

 
Kl. 17:05 – 17:10 
 

 

3. Meddelelser ved: 
a) eleverne 

b) medarbejderne 
c) KKFO 
d) Ledelsen 

e) forperson 
 

     Kl. 17:10 – 17:30 
 
 

a) Elevrådet fortæller, at eleverne synes, 
at det er synd, at der ikke må være 

kagesalg mere. Elevrådet ønsker, at 
kagesalg kommer på som punkt på et 

bestyrelsesmøde.  
 
Der er for stor forskel på, hvordan 

mobilpolitikken bliver håndhævet på 
især udskolingen, fortæller elevrådet.  

Det skal dog bemærkes, at SBs nye 
princip først besluttes på dette møde. 

 

b) Der var motionsdag på en ny måde før 
efterårsferien, og der har været mange 

positive tilbagemeldinger fra elever og 
voksne omkring afviklingen af dagen.  
 



På TEKO 

(Teamkoordinatorudvalgsmøder) har vi 
drøftet, hvordan vi arbejder videre 

med trivselsfokuspunkterne.  
 

c) Der er for tiden ved at blive gjort klar 

til Halloween.  
Der er forældremøde i morgen, og 

næste uge er der intromøde for 
forældre til børn, som skal starte 
næste skoleår. 

 
d) Fra skolen: Der er en afdelingsleder, 

som for tiden er sygemeldt.  
 
Der skal skrues ned for varmen til 19 

grader alle steder på skolen undtagen 
tandlægeklinikken.  

 
Der har været afholdt 

ansættelsessamtaler til nye lærer- og 
pædagogstillinger til 
specialklasserækken. Vi oplever 

desværre fortsat 
rekrutteringsudfordringer, og er ikke i 

mål med ansættelserne.  
 
Der er søgt bufferpulje, og som det ser 

ud nu, er vi bevilget 350.000kr, hvor 
den 50.000kr er sat af til at lave en 

indsats for særligt højt begavede børn.  
 
På baggrund af data omkring elevernes 

trivsel, er vi gået i gang med at lave 
en undervisningsmiljøvurdering. Dette 

arbejde foregår sammen med TEKO.  
Samtidig skal man i KKFO´erne lave 
en børnemiljøvurdering.  

 
I Københavns Kommune har man 

endnu ikke besluttet, hvordan man 
lokalt skal arbejde med 
Meddelelsesbogen. Vi har besluttet, at 

vi i specialklasserækken beholder 
elevplanen som hidtil.  

 
På næste skolebestyrelsesmøde skal vi 
drøfte udskolingsmodellen.  

 
Der er udsendt en forespørgsel på et 

forældrefaciliteret loppemarken en 
søndag, og det er godkendt.  
 



Der er fra skoleledelsen til 

skolebestyrelsen udsendt et udkast til 
et forældrebrev vedr. rygning.  

Bjarne taler med Katja og lærerne fra 
udskolingen og retter brevet til på 
baggrund af tilbagemeldingerne fra 

bestyrelsen, og det reviderede udkast 
sendes ud til bestyrelsen på mail. 

 
Vi arbejder på at finde en model, hvor 
vi i højere grad kan inkludere elever 

fra specialklasserækken i idrætsdagen 
med almen.  

 
I fritidsdelen har vi fået bevilget at 
terrassen skal renoveres. Arbejdet er 

dog ikke påbegyndt endnu.  
 

Der er ligeledes sat gang i noget 
indvendig renovering.  

 
Torsdag næste uge er der møde med 
den pædagogiske konsulent omkring 

tilsynet.  
 

Arbejdet med børnemiljøvurderingen 
er godt i gang.  
 

Der er ansættelsessamtaler denne uge 
til en ledig pædagogstilling. 

 
    

4. Årsberetning 2021/2022 
 

Drøftelse og beslutning 

 
Kl. 17:30 – 18:00 
 

 

Udkastet er drøftet, og der foretages mindre 
justeringer.   

5. Princip for mobiltelefoner m.m. 

 
Drøftelse og beslutning 

 
Kl. 18:00 – 18:30 
 

Princippet er drøftet, og der foretages mindre 

justeringer.  

Pause 
 

Kl. 18:30 – 19:00 
  

 

6. Evaluering af ”pædagogisk 

personales dag” 

 

Drøftelse og beslutning 
 

Mange lærere oplevede stor anerkendelse fra 
forældre. 

Det var rart, at det var kage i stedet for 
sandwich. 
Det var alt i alt en rigtig god dag for 

personalet.  



Kl. 19:00 – 19:10 

 

Til næste år foreslås det, at skolebestyrelsen 

skriver et brev med opfordring ud til forældre 
og elever på skolen, så det ikke sendes ud af 

ledelsen. 

7. Kontaktforældremødet i november 
- planlægning 

 
Drøftelse og beslutning 

 
Kl. 19:10 – 19:30 

 

Temaet er ”Hvordan får vi gode 

forældremøder?” 
Der indsamles input fra kontaktforældrene på 
eks. gode dagsordener forinden. 

 

8. Rengøring – henvendelse m.m. 
 

Drøftelse og beslutning 
 

Kl. 19:30 – 19:35 
 

Bjarne har skrevet til forvaltningen og bedt 

dem løfte problemstillingen. 

Maria Munk laver et udkast og vender dette 
med Bjarne og Maria. 

9. Bæredygtighed som tema 
- henvendelse 
 

Orientering 
 

Kl. 19:35 – 19:40 
 

Maria Bagger og Bjarne har fået en 
forældrehenvendelse om, hvordan vi arbejder 
med bæredygtighed i skolen med 

udgangspunkt i den 17 Verdensmål.  
 

Der er fra skolen svaret følgende: 
 
Først og fremmest vil jeg gerne sige tak for 

din henvendelse om bæredygtighed på 
Kirkebjerg skole og din interesse for at være 

med i at udvikle på det. 
 
Skolebestyrelsen har drøftet din henvendelse 

og det arbejde, der umiddelbart følger heraf. 
Bestyrelsen har vurderet, at der ikke lige pt 

tid og overskud til at starte et arbejde op 
omkring bæredygtighed.  
 

Skolen arbejder med de 17 verdensmål i 
udskolingens temalinjer, og der er indført 

affaldssortering over hele skolen og i KKFO. 
Så der taget er nogle få skridt til fokus på 

bæredygtighed og miljøbevidsthed. 
 
Bestyrelsen vil samtidig gerne invitere til, at 

du stiller op ved næste skolebestyrelsesvalg 
om ca. 1½ år, og på den måde kan være 

med til at tage temaet op igen. 
 
 

Der er kommet en invitation fra Københavns 
Kommune i BUF omkring Grøn Skole den 3. 

november. 

10. Tilsyn med specialklasserne 
 

Orientering  
 

Kl. 19:40 – 19:50 

Der har været udfordringer i 

specialklasserækken særligt ift. høj 
personaleomsætning og arbejdsmiljø, hvor vi 
har fået support fra Arbejdsmiljø København.  

 



 Der har været afholdt møde forleden med 

deltagelse af skolebestyrelsen for at drøfte, 
hvad vi kan gøre ved situationen som 

skolebestyrelse. Der lægges fra 
skolebestyrelsens side op til, at skolen laver 
en ekstra trivselsundersøgelse blandt 

personalet i specialklasserækken før jul for at 
følge situationen. Det drøftes også i skolens 

MED-udvalg med skolens arbejdsmiljø- og 
tillidsrepræsentanter for at afklare, om de er 
enige i dette. 

Der skal fra skolebestyrelsen følges oftere 
tilsyn med, hvordan det går i 

specialklasserækken.  
Bestyrelsen har kontaktet Skole & Forældre 
med bekymringen omkring rekruttering, som 

de har responderet på og fortalt, at det er et 
generelt problem i Københavns Kommune.  

11. Opfølgning på fælles SB-møde i 
Område BV den 29/9-22 

 
Orientering  
 

Kl. 19:50 – 19:55 
 

Det blev opfordret til at 
skolebestyrelsesforpersonerne blev koblet 

sammen for at have en løbende dialog. 

12. Evt. 
 
Kl. 19:55 – 20:00 

 

Næste møde: Ledelsen melder en ny dato ud. 

 


